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Tid: 12:00
Plats: FL 61

Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist (Från §8)

Vice Ordförande FARM Felix Rylander
Talman Kelmen Muriqi (Till §6)

Aspirant FnollK Nicklas Brodin
Aspirant FnollK Gabriella Hogmalm
Aspirant FnollK Felix Dalström
Aspirant FnollK Erik Fabiansson
Aspirant FnollK Jakob Fredby
Aspirant FnollK Marcella Toft
Aspirant FnollK Albin Östling
Aspirant FnollK Nina Eklund
Aspirant FnollK Caroline Guttke
Aspirant FnollK Kasper Aasmundsen
Aspirant FnollK Emil Dahlberg
Aspirant FnollK Esse Brodén
Aspirant FnollK Filip Ledfelt
Aspirant FnollK Munira Yassin
Aspirant FnollK Albin Schmidt

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Arvid Kolstad väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att adjungera in aspar närvaro och yttranderätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Sedan sist har jag mest pluggat. Har börjat kolla på att FIF vill ha kom-
munal anslutning för att få hyra hallar billigare. Kollat på serveringstillstånd.
Jonathan har berättat att de vill ha en studentrepresentat till Physics. Möte
inom KFM nästa vecka. Det var FUM igår men det kunde jag inte vara med
på.
Filip: Varit på möten och skickat mail.
Harald: Fortsatt att kolla på accesser, mailat lite och kollat på vinylskäraren.
Hedda: Mår bra. Har haft en del möten bland annat med ValB, annars harjag
skickat mail och grejer.
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Andreas: Mår bra, i veckan har jag skickat nyhetsbrev. Har fixat med mail och
lite GDPR.

§4.2 DP Lite sliten efter igår, annars mår jag bra.

§4.3 F6 Vi mår bra. Har våra stora arr veckan som varit och nästa vecka.

§4.4 FnollK Vi mår bra, lite olika stressade men annars bra. Aspningen rullar på.

§4.5 SNF Jag har också mest mailat. Annars fixar vi cocktailparty typ.

§4.6 Foc Vi mår bra, vi är på jakt efter en swishnyckel till vårat betalsystem och vår
kassör är i Indonesien.

§4.7 FARM Vi har arrangerat mässa och är väldigt trötta men både vi och företagen är
också väldigt nöjda.

§5 Sektionsmöte Kelmend berättar att de har bokat datum och sal, det kommer att bli i HB
1 den 7 december. Det finns inte ström bland sittplatserna i den salen men vi
kunde tyvärr inte få tag på en HA sal.

§6 Renoveringen Nu är mattan i korridoren bytt, det ligger lister kvar som vi hoppas de sätter
upp snart. Dörrarna skulle komma denna veckan men det är inte helt säker.
Forskarna vill att vi tömmer skyddsrummet och det ska vara tomt tills på mån-
dag. Vi har bestämt att man inte använder rummen förens dörrarna kommer.
Vi har fått planerna godkända. De säger att det som ska målas ska målas i
ljusa färger. Men man får ha dynor i svart. Man får ha sitt märke stort på en
vägg och sedan gamla märken smått längs taket. Försök hålla väggarna och
taken fina och inget annat målande tills vidare.

§7 Accesser föreningar Beslut: Att ge Bakis, BalNgt, Blodgruppen, Finform och Fabiola access till
skyddsrummet och nya buren.

§8 Student Voice SNF har inte hunnit sammanställa allt i ett dokument. Men det som kan sägas
är att vi hade lite frågor om hur bra koll man hade på de val man behöver göra.
De som går första året hade lite sämre koll men de äldre hade bättre koll. De
äldre hade fortfarande lite dålig koll på kandidatvalet men det har kommit ut
info om det nu. Grupprumen vi har är okej men det finns på tok för få. Svårt
att göra något åt det då GS kommer hit och med tanke på campusflytten.
Har pratat lite med Weidow och Tord om datorsalar. Vi har också pratat med
Julie om salarna på våning 4, Filip har också kontaktat Helena Rafstedt om
det, hon är administrativ chef för matematiska vetenskaper. SNF skickar en
sammanfattning av svaren till hela styret. Det kom in några hundra svar.

§9 SaFT Vi åker imorgon. Det har kommit lite mer info. Sittningen som är imorgon är
en fulsittning, man ska ha ovve. Det kommer att vara inomhus men på lördagen
kommer allt att vara utomhus så ta med varma kläder. Vi kommer att hålla
en presentation om sektionens uppbyggnad och hur vi har det med kommitteer
och föreningar och liknande. Filip går igenom presentationen.
Alva rekommenderar att inte ta med dator då vi kommer att sova i klassrum
och det hänt att datorer och liknande har försvunnit.

§10 Övriga frågor

§10.1 FUM Det var igår. Det är Chalmers Studentkårs Fullmäktige. Chalmers har infört
förbud mot politiska manifestationer på Campus. Det var allt som gicks igenom
igår och resten bordlades. Grunden till detta var att de kände att de behövde
fatta ett akut beslut i samband med en specifik otrygg situation uppstått kopp-
lat till ett arrangemang. Många har åsikter och de kan känna att det blev lite
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av ett förhastat beslut. Det ska också nämnas att detta ses av kåren som ett
temporärt beslut och kommer att utvärderas till nästa möte. Det nämndes att
FUM har den högst beslutande makten och att de borde informerats i detta.
Alva vet inte om det sas något om de posters som sitter uppe.

§10.2 LoBtejp Det är beställt och på väg, kommer på måndag.

§10.3 Byte av adress Felix har skickat in en blankett till skatteverket om att få byta adress. Adressen
kommer att bytas till kårledningen. Det blir längre att gå men då kommer all
post till samma ställe.

§10.4 Medlemsenkäten Hade varit bra att skicka den i veckan eller nästa vecka, så läs gärna igenom
den om man vill ändra, lägga till något eller liknande.

§10.5 Möte med Tord Filip ska ha möte med Tord nästa fredag om anslagstavlor. FARM har kollat
med Weidow, han säger att det är lugnt att FARM har hand om anslagstavlorna
som sitter uppe även om det inte är vi som har köpt in dem.

§10.6 Pricksystemet Det kommer att sätta igång nu. Som riktlinje kommer vi att göra som så att
saker som vi verkligen inte vill ska hända igen kommer ge mer än hälften av
prickarna som krävs för att få rummet stängt.

§10.7 Växtmästeriet Äskningen tas nästa vecka då Felix inte är med nu. Men vi ska kolla med Tord
om det är fine med fönsterbrädor.

§11 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:00!
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Fysikteknologsektionen vid 
Chalmers tekniska högskola
● Teknisk Fysik (F) & Teknisk Matematik (TM)
● Grundades 1958

○ Från elektrosektionen
● Ca 750 medlemmar
● ~2 miljoner i omsättning

< 5 min



Sektionens 
uppbyggnad

● Sektionsmöten
● Sektionsstyrelse

○ Kärnstyre
○ Ordföranden

● Sexmästeri
○ F6 - 9 st

● Rustmästeri/PR
○ Djungelpatrullen - 10 st

● Mottagningskommittée
○ FnollK - 7 st

● Studienämnd 
○ SNF - 9 st

● Arbetsmarknadsgrupp
○ FARM - 8 st

● Focumateri
○ Foc - 8 st

● Föreningar och funktionärer



Nöjesliv

● Sektionen
○ DuPar
○ ET-rajj
○ Gasquer

■ Sittning + eftersläpp
○ Träningspass
○ Brädspelskvällar
○ Bokcirkel
○ (F-spexet)

● Kåren
○ FestU-kalas

■ Sveriges största kårhus blir 
nattklubb

○ PU-Bio
○ Cortegén 

■ Byggvecka
○ Oktoberfest & st:patricks day



Smått & gott ● Väl utrustade städskrubbar ‘kommittéerum’
○ Kvantdator & baslådor

● Phaddergrupper
○ Tacksittningar

● Ovvar och dylikt
○ Enbart för föreningar, kommittéer osv

● Kommittéer & aspning
○ Aspar för att komma med i en 

kommittée
● Kårobligatorium

○ Medlemskap för att skriva tentor
● Emil & Emilia
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